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Омладински кошаркашки клуб Борац огласио се данас саопштењем за јавност поводом
изјава у медијима од стране директора СКК Студент Бориса Благојевића у вези са
евентуалном фузијом ОКК Борац и СКК Студент. Челници црвено-плавих поручују да не
планирају фузију са споменутим клубом, а саопштење у цјелости прочитајте у наставку
чланка.

  

      

  

Поштовани,

  

Обраћамо Вам се поводом изјава у медијима које је дао директор СКК Студент,
г-дин Борис Благојевић, а у вези са евентуалном фузијом ОКК Борац и СКК
Студент. Овим путем наводимо да ОКК Борац не планира да се фузионише са СКК
Студент.

  

У фебруару 2016. године формирана је нова управа ОКК Борац која је пред себе
поставиле јасне приоритете:

  

1. Опстанак у Првој Лиги Републике Српске
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2. Формирање млађих категорија клуба

  

3. Стварање стабилног првог тима

  

Као што је познато, успјели смо да изборимо опстанак у Првој Лиги Републике
Српске са најмлађом екипом Борца икада. Даље, потписивањем уговора о фузији са
КК Шампион Алф-Ом, оформили смо јуниорски и кадетски тим ОКК Борац. С тим у
вези, КК Шампион Алф-Ом ставио је на располагање ОКК Борац све своје
капацитете, односно како тренерски тако и играчки кадар.

  

На крају, успјели смо да задржимо комплетан играчки кадар од прошле године,
који је свим срцем бранио боје ОКК Борац и својим залагањем заслужио да на њему
стварамо темеље нове златне генерације.

  

Актуелно руководство ОКК Борац има јасну визију и план организације и
стабилизације клуба којом намјерава да врати Борац тамо гдје му је и мјесто.

  

Спортски поздрав!

  

  

Предсједник Управног одбора Ненад Игњатић
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